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Abstract (en)
Remote-supervising method for remote detection by a common central station following the alarm signal. The method is characterised in that it
consists in transmitting from each transmitter device (1) to the central station (2) at least one radio alarm signal at a randomly determined instant
specific to each transmitter device (1) when one of the sensors (10) associated with the transmitter device (1) has detected an event signifying an
alarm. The present invention finds application in particular for the protection of goods and/or persons. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un procédé de télésurveillance pour détecter a distance par un poste central commun dés l'information d'alarme.
Le procédé est caractérisé en ce qu'il consiste a émettre de chaque dispositif émetteur (1) au poste central (2) au moins un signal radioélectrique
d'alarme a un instant déterminé aléatoirement et propre a chaque dispositif émetteur (1) lorsque I'un des capteurs (10) associés au dispositif
émetteur (1) a détecter un événement significatif d'une alarme. La présente invention trouve application notamment pour la protection de biens et/ou
de personnes.
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